To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK

Date: 10-08-2023 02:05:15 PM

Subject: Annual Report

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: 10-08-2023 PM 02:05:15 الموضوع: التقرير السنوي

With reference to the annual report for the year 2022, we inform you of the following

1-An introductory profile for Mr. Rami Al-Kilani (member of Executive Management, who resigned in 2022)

Rami Al-Kilani / Head of Information Technology

Mr. Rami joined the Bank on 01/10/2012 as a Senior Officer, Vice President of Information Technology, with extensive experience reaching 28 years in the field of Information Technology

He began his career as a systems analyst at the Housing Bank, and then moved to work for Cairo Amman Bank as Head of Support for Banking Applications. He then joined Banque Audi as Head of Information Technology.

Mr. Rami Al-Kilani obtained a BA in Computer Engineering from Al-Ahliyah Amman University in 1993, and master's degree in business administration from Herriot Watt University — Edinburgh.

He holds the following certificates: ITL, COBIT5, CPP, CISSP, TOGAF, Fintech Certified Professional, COBIT 2019, ISO27001, PMP, Data Scientist Certified.

2-Regarding to Mr. Rami Al-Kilani ownership in (Safwa Islamic Bank) as of 31/12/2022, there is no ownership for Mr. Al-Kilani or his relatives in Safwa Islamic Bank.

بالإشارة الى التقرير السنوى لعام 2022 نحيطكم علما بما يلى:

1 – النبذة التعريفية عن السيد رامي الكيلاني عضو الإدارة
 التنفيذية العليا المستقيل خلال عام 2022

رامى رياض حسن الكيلاني / رئيس تكنولوجيا المعلومات

انضم السيد رامي الكيلاني الى البنك بتاريخ 10/01/2012 بوظيفة مدير اول، نائب رئيس تكنولوجيا المعلومات وبخبرة واسعة تصل الى 28 عاما في مجال تكنولوجيا المعلومات. بدأ حياته المهنية كمحلل نظم في بنك الاسكان ثم انتقل للعمل في بنك القاهرة عمان كرئيس لدعم التطبيقات البنكية والتحق بعدها للعمل في بنك عودة كرئيس لتكنولوجيا المعلومات. يحمل السيد رامي الكيلاني درجة البكالوريوس في هندسة الحاسوب من جامعة عمان الأهلية 1993 ودرجة الماجستير في اداره الأعمال من جامعه التالية, Edinburgh-Watt Heriot وحاصل على شهادات الاختصاص التالية, COBIT5, CPP, CISSP, TOGAF, وCrefied Scientist Data .. Certified Scientist Data

-2 بخصوص ملكية السيد رامي الكيلاني من أسهم بنك صفوة الإسلامي كما في 2022/12/31 لا يوجد اية ملكية في أسهم البنك للسيد رامي الكيلاني أو أقاربه.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors

User Name: Sara isam salah el deen abaza

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sara isam salah el deen abaza